
                

 

Αθήνα, 14 Ιανουαρίου 2024 

Δημητροκάλλης Ιωάννης 
i.dimitrokallis@parliament.gr 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

ΠΡΟΣ: 1. Τον Υπουργό Εθνικής Άμυνας 

2. Τον Υπουργό Εξωτερικών 

Θέμα: «Δηλώσεις κ. Συρίγου στελέχους της κυβερνώσας παράταξης για 

χαρακτηρισμό της Συνθήκης Λωζάνης ως παρωχημένη.» 

 

 Σύμφωνα με διαδικτυακό δημοσίευμα του ιστότοπου «pronews.gr» δηλώσεις 

έκανε ο νομικός ,αναπληρωτής καθηγητής Διεθνούς Δικαίου και Εξωτερικής Πολιτικής 

στο Πάντειο Πανεπιστήμιο και βουλευτής της Νέας Δημοκρατίας , Άγγελος Συρίγος, 

μιλώντας στο κανάλι « ΣΚΑΙ » , όπου χαρακτήρισε τη Συνθήκη της Λωζάνης 

«παρωχημένη» και ειδικότερα το θέμα της αποστρατιωτικοποίησης των νησιών μας. 

Με τη φράση του αυτή επέτρεψε να εννοηθεί ότι «ανοίγει την πόρτα» στη νομιμοποίηση 

των παράνομων διεκδικήσεων .  

 Επίσης, για το βουλευτή της Νέας Δημοκρατίας, το θέμα της μειονότητας στη 

Θράκη, έχει κάποια «θεωρητική σημασία» , ενώ το 97% όλων αυτών στο σήμερα δεν 

έχει καμία αξία. Μάλιστα , οι συγκεκριμένες δηλώσεις έτυχαν ευρείας αποδοχής στα 

τουρκικά μέσα και σε διάφορους αξιωματούχους της γειτονικής χώρας, οι οποίοι 

πανηγύριζαν για τις απόψεις αυτές.  

Ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί: 

1. Συμφωνεί με την άποψη του κύριου Συρίγου το Υπουργείο; Θα καταδικάσει αυτές τις 

δηλώσεις του στελέχους της Νέας Δημοκρατίας και βουλευτή και πρώην Υπουργού της 

κυβερνώσας παράταξης οι οποίες ανοίγουν την κερκόπορτα στις παράνομες τουρκικές 

διεκδικήσεις;  

2. Έχει προχωρήσει σε αποστρατιωτικοποίηση των νησιών η Κυβέρνηση χωρίς να 

ενημερώσει τη Βουλή; 

3. Μήπως τελικά «ανοίγετε την πόρτα» στη νομιμοποίηση παράνομων διεκδικήσεων;  
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